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Objekat za svu starčevačku decu
  Veliki broj građana prisustvovao završetku radova na dečjem vrtiću. Deca upriličila priredbu a
novi objekat oduševio Starčevce.  

   Novi vrtić u Starčevu ima 700 kvadrata. Nalazi se na placu pored starčevačke osnovne škole.
Vrtić može da primi pet grupa dece, odnosno oko 150 najmlađih Starčevaca koji će od jeseni
početi da koriste novi prostor za igru. Vrtić su svečano otvorili gradonačelnica Vesna Martinović
i vršilac dužnosti direktora Fonda za kapitalna ulaganja AP Vojvodine Nebojša Malenković.   

- Mislim da svako naseljeno mesto, pogotovo ono koje ima preko 8000 stanovnika, treba da ima
i svoj vrtić. Time se stvaraju uslovi i za roditelje da mogu da budu sigurni da su im deca na
sigurnom i bezbednom, kazala je Vesna Martinović gradonačelnica.

   Izgradnja vrtića u Starčevu zajednička je investicija Fonda za kapitalna ulaganja Vojvodine i
Grada. Pokrajina je uložila 37 miliona a grad još pet milona dinara za opremanje vrtića.

   - Izgradili smo u Vojvodini do sada 31 objekat namenjen predškolcima. Intezivno se ulagalo u
obrazovanje. Ako saberemo i današnje utiske sa ovog otvaranja, to su najlepša dešavanja koja
smo imali a tiču se kapitalnih investicija, rekao je Nebojša Malenković, vd direktora Fonda za
kapitalna ulaganja.

   Izgradnja vrtića u Starčevu je bila neophodna, jer Starčevo beleži pozitivan prirodni priraštaj.
Mesna zajednica Starčevo je započela ovaj posao izradom projektne dokumentacije i drago mi
je da smo sada na završetku čitavog posla, kazao je Petar Andrejić, poslanik u Skupštini AP
Vojvodine.

   Moderni objekat je sada završen. Ono što zanima Starčevce jeste da li će biti dovoljno mesta,
ko će raditi u vrtiću, da li će deca iz drugih sela dolaziti u starčevački vrtić... 

   - Vrtić treba da počene sa radom na jesen. Objekat je završen, očekuje se da do jeseni bude
rešeno pitanje odgovarajućeg napajanja strujom i grejanja na gas. Škola, pod čijom je
ingerencijom vrtić, raspisaće konkurs za nove radnike vrlo brzo. Starčevački vrtić treba da
zadovolji potrebu najpre Starčevaca za vrtićem, tako da nije namenjen za decu iz drugih
naselja, rekao je Andrejić.
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